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ОРДЕН СЛАВЫ, III СТЕПЕНИ 

Серийный номер: 39409 

 

МИЛАНУ КОСАНОВИЧУ 

 

За личное мужество в качестве члена отряда штурмовиков в Обоянском районе, Курская 

область. Он был опорой дисциплины и боевого духа среди своих сослуживцев; его 

руководящие качества признавались даже среди других пехотных взводов; его действия 

были чрезвычайно агрессивными, смелыми и эффективными в остановке повторяющихся 

атак противника. 

 

Милан Косанович проявил выдающееся мужество и решимость в защите Родины. Его 

героические поступки в самых сложных условиях боевых действий были замечены и 

одобрены командованием. 

 

В признание его исключительной службы в защите Родины с выдающимся мужеством и 

самоотверженностью, Милану Косановичу присуждается Орден Славы III степени. Его 

героизм и жертвенность заслуживают особого признания. 

 

 

 

 

(Подпись) 

Михаил Зотак 

Майор, Командир Батальона 
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2024-017 

 

ORDER OF GLORY, III DEGREE 

Serial Number: 39409 

 

TO MILAN KOSANOVIC 

 

For personal acts of bravery as a member of an assault engineers detachment in the Oboyan 

Region, Kursk Oblast. He served as a cornerstone of discipline and morale among his comrades; 

widely regarded as a leader even among other infantry platoons; his actions were incredibly 

aggressive, bold, and effective in halting repeated enemy armored attacks. 

 

Milan Kosanovic displayed outstanding courage and determination in defending the Motherland. 

His heroic deeds in the most challenging conditions of combat were noticed and commended by 

the command. 

 

In recognition of his exceptional service in defense of the Motherland with outstanding courage 

and selflessness, Milan Kosanovich is awarded the Order of Glory, III degree. His heroism and 

sacrifice deserve special recognition. 

 

 

 

 

(Signature) 

Mikhail Zotak 

Major, Battalion Commander 


